



**Shannon Frattaroli, PhD, MPH**, is a Professor of Health Policy and Management at the Johns Hopkins Bloomberg School of Public Health where she is a core faculty member with the Center for Gun Violence Solutions. Her research focuses on policy strategies for preventing injury and violence -- particularly firearm injuries. Her work to advance policies that temporarily remove guns from people who are behaving dangerously through Extreme Risk Protection Orders and Domestic Violence Restraining Orders is one example of her research and practice work.

**Shannon Frattaroli, Ph. D. MPH**, est professeure de politique et de gestion en matière de santé à l'École de santé publique Bloomberg de l'Université Johns Hopkins, où elle fait partie du corps professoral de base du Center for Gun Violence Solutions. Ses travaux de recherche et de mise en pratique sont axés sur les stratégies politiques de prévention des blessures et de la violence, tout particulièrement des blessures causées par des armes à feu. À titre d'exemple, citons ses efforts pour faire progresser les politiques consistant à confisquer temporairement les armes à feu des personnes qui se comportent dangereusement, par le biais d'ordonnances conservatoires contre les risques extrêmes et d'ordonnances interdictives pour cause de violence familiale.